
Zahraniční pracovní cesty zaměstnanců  Libereckého kraje
za období : 1. 9. – 30. 9. 2011

TERMÍN 
CESTY

ÚČASTNÍCI MÍSTO 
POBYTU

NÁKLADY 
LK

 (v Kč)

Přínos ZPC

1. – 2. 9. 
2011

Petr Štursa Německo, 
Berlín 

2 604,00 Servis hejtmana 

6. – 9. 9. 
2011

Mgr. René Havlík Rusko, 
Orenburg 

40 762,00 viz Orenburg členové RK

5. – 10. 9. 
2011

JUDr. Jiří Němec 
Mgr. Karel Ulmann 
Řidič
Řidič

Švýcarsko, St. 
Gallen 

7 458,00
7 343,00
6 489,00
8 002,00

Jednalo se o naplnění 
projektu „Výměna 
zkušeností v oblasti veřejné 
správy, služeb občanům a 
rozvoje venkova mezi 
kantonem St. Gallen a 
Libereckým krajem“,  
konkrétně aktivitu 
„Spolupráce mezi obcemi“. 
Projekt se spolufinancován 
v rámci Programu švýcarsko 
– české spolupráce (Fondu 
Partnerství), který je na 
české straně řízen 
Ministerstvem financí. 
Liberecký kraj je hlavním 
partnerem, tedy i žadatelem 
a příjemcem dotace. 
Předmětem jednání ve 
Švýcarsku byla migrační 
politika, spolupráce mezi 
obcemi a kantonem, e-
government, kantonální a 
obecní zákony, reformy, 
slučování obcí atd. 
Cílem bylo připravit pro 
starosty obcí LK výměnu 
zkušeností ve výše 
uvedených oblastech veřejné 
správy, porovnat klady a 
příp. zápory obou systémů 
(např. přímá volby starosty a 
další prvky přímé 
demokracie ve Švýcarsku), 
což pracovní cesta podle 
mého názoru 
splnila.Samotná skutečnost, 
že LK připravil tuto aktivitu 
pro starosty obcí LK je sama 
o sobě pozitivní v rámci 
spolupráce mezi krajem a 
obcemi kraje. 

6. 9. 2011 Ing. Eva Hajflerová Německo, 
Dresden 

450,00 Jednalo se o jednodenní 
zasedání, na kterém 
Monitorovací výbor 
rozhodoval o schválení či 
neschválení předložených 
projektů a o pokračování 
Fondu malých projektů.
Schvalovaly se 4 projekty 
z celého dotačního území 
Programu. Monitorovací 
výbor doporučil 
k financování 4 žádosti s 
dotací EU ve výši ca 3,3 
milionů eur. Dále byly 
schváleny 4 žádosti o změnu 



projektu či navýšení 
prostředků u již schválených 
projektů. Dohodlo se, že 
euroregiony předloží žádosti 
o prodloužení projektu Fond 
malých projektů. Příjem 
žádostí euroregiony v rámci 
Fondu malých projektů bude 
ukončen k 31.12.2013.

1. 9. 2011 Ing. Monika 
Šulcová
Ing. Viktor Liška 

Německo, 
Bautzen 

319,00
320,00

Průběh a výsledky jednání 
včetně doporučení nebo 
návrhu dalšího postupu 
vyplývajícího ze 
závěru služební cesty:

Jednalo se o pravidelné 
jednání – tzv. kontrolní den 
dle Dopravní smlouvy č. 
OLP/44/2009 uzavřené mezi 
Libereckým krajem, 
Ústeckým krajem a 
Účelovým sdružením 
Dopravní svaz Horní Lužice 
– Dolní Slezsko (ZVON) 
s dopravcem Vogtlandbahn-
GmbH. (dále je „VBG“). 
Jednání bylo rozděleno na 
dvě části – 1. část od 13:00 
hod. byla bez účasti 
dopravce. Pan Herzog 
(zástupce společnosti vci) 
předložil návrh Protokolu o 
rozúčtování tržeb z jízdného 
dopravce VBG, jeho znění 
bylo upraveno do podoby 
akceptovatelné pro všechny 
tři objednatele. Dalším 
z témat bylo prodejní místo 
v nádražní budově 
v Chrastavě. Dopravce 
prodává jízdní doklady ve 
vlacích bez přirážky a 
většina cestujících je tedy 
odbavena přímo ve vlaku. 
Protože zájem o prodej 
jízdních dokladů v nádražní 
budově je minimální, což je
z důvodu platby nájemného a 
nutnosti jednoho 
zaměstnance neekonomické 
a neefektivní, předložil VBG 
požadavek na variantní 
řešení – zrušení prodejního 
místa na nádraží v Chrastavě 
a nasazení druhého 
průvodčího do vybraných 
nejvytíženějších vlaků. 
Odbor dopravy a KORID LK 
spol. s r.o. zaujali shodné 
stanovisko a navrhují na toto 
řešení přistoupit, nejprve 
bude nutné záležitost 
projednat společně se 
starostou Města Chrastava. 
Druhá část do 14 hod. 
proběhla za účasti dopravce. 
Liberecký kraj vnesl 
požadavek na VBG na 
dobíjení elektronických 
peněženek ve vozidlech. 
VBG informoval, že dostali 
nabídku na tuto zakázku ve 
výši 700 tis.Kč, tato cena je 
dle dopravce nepřiměřená, 
bude nutné dále řešit, zapojit 



do jednání Liberecký kraj a 
KORID LK. Jednání ohledně 
prodejního místa v Chrastavě 
zajistí KORID LK, VBG 
připraví podklady o 
prodejích jízdenek, 
marketingovou nabídku pro 
Chrastavu. 

9. 9. 2011 Ing. Antonín 
Svoboda
Mgr. Tomáš Vaško 

Německo, 
Dresden

450,00
450,00

Na programu byl v podstatě 
jen jeden bod, kterým bylo 
komplexní probrání 
specifikace požadavků na 
plánovaný informační 
systém. Diskuze probíhala 
nad příslušnou beta verzí 
dokumentu, který pro SMI 
zpracovala firma CON 
TERRA.
Během jednání se ukázalo, 
že záležitostí k nutnému 
vyjasnění či dopřesnění je 
velké množství a nelze je 
prodiskutovat v rámci 
původně plánovaného 1 dne. 
Z tohoto důvodu bylo 
rozhodnuto, že následující 
workshop č. 13, plánovaný 
na 15.9.2011 (pořádaný  
Saským zemským úřadem 
pro životní prostředí, 
zemědělství a geologii) bude 
opět celý věnován tomuto 
tématu.

4. 9. 2011 Petr Štursa Polsko, 
Kondratowice

495,00 Servis hejtmana 

19. – 20. 9. 
2011

Jaroslav Svoboda Německo, 
Dresden

4 123,00 Pracovní setkání 
projektových partnerů 
projektu LABEL, mělo za 
úkol projednat a dohodnout 
další postup prací před 
ukončením projektu a další 
postup z důvodu prodloužení 
trvaní projektu do 082012. 
Na projektu se spolupodílí 
zástupci Německé spolkové 
republiky, Rakouska, České 
republiky  a  Maďarska. Za 
Českou republiku na 
pracovním jednání  byli 
přítomni rovněž  zástupci 
Královéhradeckého kraje,  
Pardubického kraje, 
Plzeňského kraje  a  
Ministerstva životního 
prostředí. 
Pracovní jednání bylo 
zahájeno dne 19.9. 2011 ve 
12:00  hodin v zasedací 
místnosti Sasského 
ministerstva vnitra v 
Drážďanech. Projektoví 
partneři byli Leadpartnerem  
informováni o stavu prací 
v závěru mezinárodního 
projektu, jehož hlavním 
úkolem v pracovní skupině 
RISK je implementace 
směrnice Rady 2007/60/ES o 
vyhodnocování a zvládání 
povodňových rizik.  
Hlavním tématem jednání 
bylo snížení prostředků 
v závěru projektu ze strany 
EU (JTS) a byly tudíž 



projednávány podrobně 
rozpočty jednotlivých 
partnerů a byly hledány 
možné úspory. Konkrétní 
částky budou oznámeny po 
obdržení konečného 
rozhodnutí JTS Vídeň v jaké 
výši je nutné úspory 
dosáhnout.
Druhý den se podrobně 
probíraly jednotlivé aktivity 
projektových partnerů, které 
je ještě nutné dokončit. 
PP č.15 -Liberecký kraj měl 
v plánu organizovat 
regionální setkání 
s představiteli samosprávy a 
probrat povodňová opatření, 
kterými se projekt zabývá. 
S ohledem na proběhlé 
katastrofální povodně a již 
proběhlá setkání se starosty 
po povodni bylo dohodnuto, 
že plánované setkání se již 
nebude organizovat, neboť 
veškeré informace již mají 
k dispozici a nebo je lze 
získat z Povodňového 
portálu Libereckého kraje.
Tímto lze navíc uspořit 
prostředky pro případ 
krácení rozpočtu projektu.   

15. 9. 2011 Ing. Antonín 
Svoboda
Mgr. Tomáš Vaško 

Německo, 
Dresden

640,00
640,00

Před vlastním workshopem 
proběhla interní porada 
českých projektových 
partnerů (tedy 
Karlovarského, Libereckého 
a Ústeckého kraje) 
k vyjasnění některých 
otevřených otázek 
z workshopu č. 11. Bylo 
dohodnuto, že zejména 
z hlediska budoucí správy 
informačního systému bude 
jednodušší, když bude 
výsledná webová aplikace 
pouze na jednom serveru. 
Dále bylo domluveno, že 
Karlovy Vary souhlasí s tím, 
že tento server bude na 
německé straně. Zároveň je 
však nutné, aby tento server 
a na něm provozovaná 
webová aplikace (vlastní 
informační systém) 
zajišťoval vyšší 
funkcionality přes API a 
REST rozhraní, které umožní 
využití geoslužeb 
karlovarského 
ARCGISserveru (např. 
geoprocessing). Platí tedy 
idea, že Ústecký a Liberecký 
kraj budou předávat 
informace převážně formou 
dat na server Karlovarského 
kraje, který z nich bude dělat 
geoslužby a bude je 
poskytovat do společné 
webové aplikace pro 
CROSS-DATA.
Toto stanovisko bylo během 
vlastního workshopu sděleno 
i německé straně. Lead 
partner projektu sdělil, že 



počítal pouze s mapovými 
službami WMS a WFS a 
obává se prodražení aplikace 
z důvodu zapracování 
požadavků služeb 
ARCGISServeru. Dále byly 
během workshopu postupně 
vyjasňovány technologické a 
uživatelské požadavky na 
informační systém a 
stanovovány jejich priority. 
Byla diskutována možnost 
zapojení požadavku 
směrnice INSPIRE do 
projektu a čeští i němečtí 
územní plánovači se shodli, 
že data pro územní plánování 
jsou velmi specifická a jejich 
homogenizací dle INSPIRE 
by došlo k významnému 
snížení jejich vypovídací 
hodnoty.

8. 9. 2011 Mgr. Šárka 
Papežová 

Německo, Zittau 0,00 V rámci projektu „Společně 
pro zachování 
podstávkových domů –
Zvýšení povědomí a 
informovanosti“ převezení 
modelu podstávkového 
domu na další stanoviště 
(Hochschule Zittau).

12. 9. 2011 Mgr. Michal Mochal Polsko, Jelenia 
Gora 

242,00 Výsledkem jednání na 
WORD dne 13.9.2011 bylo 
vyhodnocení projektu 
„Motocyklisté, učme se 
přežít“, který proběhl 
v termínu 17.8. a 18.8.2011. 
V rámci tohoto projektu se 
na autodromu v Sosnové 
podařilo proškolit 120 
motocyklistů z Euroregionu 
Nisa ze základních témat 
bezpečnosti silničního 
provozu, čímž byl splněn cíl 
projektu.
Výsledkem jednání na 
WITD dne 13.9.2011 byla 
dohoda o společné 
mezinárodní kontrole 
v silniční dopravě, která se 
uskuteční dne 26.10.2011 na 
silnici I/10 v Malé Skále. 

12. 9. 2011 Mgr. Eva Hornová
Mgr. Jitka 
Šedinová

Německo, Zittau 330,00
330,00

Základní informace o 
zahraniční pracovní cestě 
(průběh, výsledky jednání a 
naplnění cílů cesty):
Liberecký kraj se jako 
leadpartner projektu 
zúčastnil jednání o 
komunikačním konceptu 
projektu Nová Hřebenovka 
s německým partnerem 
Landkreis Görlitz. V rámci 
jednání byly účastníci 
seznámeni s vývojem a 
realizací projektu na obou 
stranách, dále byly 
stanoveny další postupy a 
harmonogram spolupráce. 
Zástupci Libereckého kraje 
zašlou partnerovi projektu 
vzorové podklady pro 
marketingovou strategii, 
německý partner zapracuje 
připomínky leadpartnera a 
předloží pracovní verzi 



komunikačního konceptu. 

25. – 27. 9. 
2011

Ing. Ivana 
Pecháčková
RNDr. Jitka Šádková
Ing. Gabriela 
Šípková
Ing. Eva Hornová
řidič

Polsko, 
Warszava

1 728,00
1 728,00
1 728,00
1 728,00
2 101,05

Základní informace o 
zahraniční pracovní cestě 
(průběh, výsledky jednání a 
naplnění cílů cesty):
- Prezentace SEA a EIA 

postupů 
v přeshraničním 
kontextu v Polsku a 
v České republice 

- Sjednocení termínů, 
zajištění překladů 
dokumentů, rozsah 
překládaných 
dokumentů, stanovení 
správních orgánů, 
příslušných 
k mezistátnímu 
posuzování 

- Legislativní odchylky 
od směrnice v Polsku 
a ČR – územní 
plánování, existence 
dokumentu oznámení 
(v Polsku informační 
karta záměru),  
posudků v ČR (v 
Polsku neexistuje) 

- Příprava a zavedení 
dohod regulujících 
průběh přeshraničního 
posuzování 

- Stav jednotlivých 
probíhajících procesů 
posuzování –
konkrétní záměry 
v ČR, Polsku  

- Informace o územním 
plánování v Polsku, 
informace o novele 
zákona EIA v Polsku 

- Metodika monitoringu 
ptactva a netopýrů 
v PL  

- Metodika posuzování 
vlivu větrných 
elektráren na 
Frýdlantsku, 
Hrádecku, 
Chrastavsku 

- Investice v oblasti 
cestovního ruchu 
v LK 

- Záměry 
s přeshraničním 
vlivem 
v Královéhradeckém 
kraji a na polské 
straně KH kraje  

Závěr:
Byly vyjasněny otázky 
ohledně (ne)provázanosti 
územních plánů vojvodství a 
obcí a byl        vyjasněn 
schvalující postup záměrů 
v Polsku. MŽP nezajišťuje 
mezistátní posuzování 
územních plánů obcí, 
budeme-li chtít v této věci 
informace od Polské 
republiky, musíme se na ně 
obrátit sami s odůvodněním 
pomocí  Espoo konvence.  
Mezistátní konzultace 
k územnímu plánu 



Dolnoslezského vojvodství 
budou probíhat. Byla 
odprezentována metodika 
hodnocení vlivů vertikálních 
staveb na krajinný ráz 
s poukázáním na rozdílnost
území Frýdlantska a 
Turošovského výběžku. 

20. 9. 2011 Ing. Kamila 
Mikulecká

Německo, Zittau 329,59

20. 9. 2011 Mgr. Šárka 
Papežová

Německo, Zittau 327,00 V rámci projektu „Společně 
pro zachování 
podstávkových domů –
Zvýšení povědomí a 
informovanosti“ se konalo 
setkání českého a 
německého expertního týmu. 
Projednával se stav příručky 
pro zachování 
podstávkových domů a další 
postupy při práci na ní. 

13. 9. 2011 Ing. Viktor Liška Německo, Zittau 319,00 Jednalo se o odbornou 
konferenci na téma 
evropského projektu 
QUALIST (Zlepšení kvality 
života v malých městech), ve 
kterém je zapojeno více jak 
10 partnerů z Německa, 
Rakouska a ČR, vč. 
německého dopravního 
svazu ZVON, který přizval 
zástupce Libereckého kraje 
(jenž není přímo partnerem 
projektu) přednést příspěvek 
na téma zkušeností 
Libereckého kraje 
z přeshraniční spolupráce při 
zajišťování dopravní 
obslužnosti. V rámci tohoto 
příspěvku bylo prezentováno 
jakým způsobem může 
přispět rozvíjení 
přeshraničních spojení 
veřejnou dopravou ke 
zlepšení života ve 
venkovských regionech (tj. i 
v malých městech) a jak si 
Liberecký kraj představuje 
rozvíjení takové přeshraniční 
spolupráce do budoucna, 
především s dopravním 
svazem ZVON.

21. – 22. 9. 
2011

Ing. Marcela Veitová
Řidič 

Francie, 
Strassbourg 

9 497,00
2 727,00

Summit starostů ve 
Strasbourgu byl reakcí na 
avizovanou zvyšující se 
diskriminaci Romů v Evropě 
a jejich sociální a 
ekonomické vyloučení. 
Summit byl organizován ve 
spolupráci se zvláštním 
zástupcem Rady Evropy, 
generálním tajemníkem pro 
záležitosti romské, Jeroen 
Schokkenbroek, a ve 
spolupráci  s městem 
Strasbourg. Jednání 
probíhalo v angličtině a ve 
francouzštině. Možný 
překlad ve sluchátkách byl 
do němčiny, ruštiny, řečtiny, 
angličtiny, francouzštiny. 
Závěrečná deklarace byla 
vydána pouze v angličtině.

Místopředsedkyně Evropské 



komise Viviane Redingová 
se nemohla osobně zúčastnit, 
a tak prostřednictvím videa 
zdůraznila význam budování 
vzájemné důvěry v rámci 
společenství, nepřetržitý 
dialog mezi místními orgány 
a romskou občanskou 
společností. Dále upozornila, 
že zpětná vazba ze strany 
místních úřadů bude mít 
zásadní význam pro 
financování projektů a 
formování strategie romské 
integrace.

Zkušenosti různých měst 
ukázaly, že paradoxně dobré 
iniciativy mohou být 
kontraproduktivní, pokud 
jsou prováděny v izolaci. Je 
nutná koordinace činností na 
všech úrovních, včetně 
komunit samotných, tj. na 
úrovni místních a 
regionálních orgánů a vlády. 
Prioritou je zaměstnanost 
Romů, mobilita, vzdělanost, 
boj proti chudobě, špatné 
školní docházce dětí, 
ghettům, nedostatkům 
v oblasti veřejného zdraví. 
Do projektů bylo vynaloženo 
54 milionů eur.

Další průběh a výsledky 
jednání včetně doporučení 
nebo návrhu dalšího postupu 
vyplývajícího ze závěru 
služební cesty:

V závěrečné deklaraci se 
účastníci shodli na 
prohlášení, že je nutné 
podpořit návrh na zřízení 
Evropského sdružení měst a 
regionů pro začleňování 
Romů. Je třeba se seznámit 
s historií a kulturou Romů, 
podporovat jejich aktivní 
účast v rozhodovacích 
procesech.

30. 9. 2011 Mgr. Šárka 
Papežová 

Německo, Zittau 361,00 V rámci projektu „Společně 
pro zachování 
podstávkových domů –
Zvýšení povědomí a 
informovanosti“ se konalo 
setkání tří projektových 
partnerů. Jednalo se o stavu 
projektu, o proběhlých a 
budoucích aktivitách.  

14. 9. 2011 Mgr. Rudolf Broulík Polsko, 
Zhořelec 

235,00 Pravidelné jednání pracovní 
skupiny ERN Nisa, řešení 
otázek přeshraniční 
spolupráce v oblasti 
krizového řízení a činností 
policie, hasičů, záchranářů. 
Zaměření na přípravu 
FOR-B-ES 2011, na projekty 
z programu Cíl 3 SRN-ČR.
Znovu projednání návrhu 
projektu v programu Cíl 3 
s německou stranou, kdy se 
měla německá strana vyjádřit 
ke stavu přípravy společného 



projektu s Libereckým 
krajem. Závěr – německá 
strana opět (již potřetí) 
požádala u odložení termínu 
jejího konečného vyjádření 
do konce září 2011.

Zahraniční pracovní cesty členů Rady a Zastupitelstva Libereckého kraje  
za období : 1. 9. – 30. 9. 2011

TERMÍN 
CESTY

ÚČASTNÍCI MÍSTO 
POBYTU

NÁKLADY 
LK

 (v Kč)

Přínos ZPC

6. – 9. 9. 
2011

Mgr. Stanislav 
Eichler
RNDr. Vít 
Příkaský
Bc. Radek Cikl
Pavel Petráček 

Rusko, 
Orenburg 

41 470,40 Kč 
41 470,40 Kč 
41 470,40 Kč 
41 470,40 Kč 

6. září
přílet Samara
příjezd do Buzuluku
přijetí na radnici města prvním 
náměstkem Titovem (Bl .Nik.) 
dále panem Alexandrovem 
(Anatoliem Vladimirovičem).

Vznik města 1734, rozvoj po 
zavedení železnice Samara → 
Orenburg. V roce 1913 – 20 
tisíc obyvatel, dnes 83 tisíc. 
V celém buzuluckém regionu 
na 1 500 podniků, které 
reprezentují těžký, lehký a 
potravinářský průmysl. 
Významný je buzulucký 
strojírenský závod vyrábějící 
traktory. 
12 středních škol, 1 vysoká 
škola, dobré výsledky ve 
školství. Projevili zájem o 
spolupráci s TU Liberec, 
město hledá partnera v ČR.
Na tiskové konferenci byly 
ruským podnikatelů 
prezentovány přednosti LK a 
možnosti podnikání v našem 
kraji. Otázky směrovány na 
administrativní podmínky, 
vízové a celní bariery.

- kladení věnců
- návštěva domu L. 

Svobody
- návštěva domu kpt. 

Jaroše
- návštěva domu 

ústředí čsl. Armády
- návštěva hudební 

školy

7. září
Setkání s představiteli 
Orenburské oblasti, uvítání 
vicepremiérem Rogožkinem 
(Valerijem Anatoličem) + 
další ministři regionální vlády
Prezentaci ekonomického 
potenciálu Orenburské oblasti 
prezentovala pí Bezbovodova, 
ministryně pro ekonomiku.
Nabídka pro naši 
podnikatelskou sféru:

- participace na 
zpracování letošní 
nadúrody 
v zemědělství

- spolupráce na 



nových 
potravinářských 
produktech

- zejména v městě 
Orenburg je 
nedostatek 
restauračních 
zařízení –
příležitost i pro 
naše podnikatele

- velká příležitost  
pro stavební firmy, 
zejména při 
renovaci dopravní 
infrastruktury

- v severních 
horských oblastech 
možnost výstavby 
vleků a lyžařských 
areálů

- velmi dobrá 
surovinová 
základna

Návštěva radnice v Orenburgu
Setkání s vedením města, 
přijetí u starosty Miščerjakova 
(Jurij Nikolajevič),.
Orenburg oslavil letos 268 let, 
důležité město mezi Evropou a 
Asií na Hedvábné stezce. 
Multinacionální město – 94 
národnostních skupin. 
Pravidelně se zde stavují 
podnikatelé, kteří podnikají 
v Kazachstánu.
Návštěva Státní univerzity
(od r. 1996), dříve 
polytechnický institut. Dnes 
má 19 fakult, 188 doktorů a 
kandidátů. Své odborné 
pracovníky mají na 
univerzitách v Hirošimě (Jap.), 
Lipsku (Něm.), Wiener-
Neustadt (Rak.) aj. Z besedy 
s prorektorem pro vědu a 
výzkum Sergejem Letutou 
vyplynulo, že univerzita má 
zájem o spolupráci s TU 
Liberec, zejména v oblastech 
architektury, mechatroniky a 
nanotechnologií.
Návštěva večerního programu 
XXVII. Letní světové 
univerziády na bulváru V. P. 
Čkalova.
8. září
ráno
– návštěva školy na 

předměstí Orenburgu
– návštěva sociálního 

zařízení v obci Ivanovka

odpoledne
- návštěva 

Saraktašského 
rajonu

      kladení věnců obětem II. 
světové války
            návštěva strojírenského 
podniku
            návštěva sportovního 
zařízení
            návštěva Chrámového 
komplexu – provázel otec 
Vasilij
            návštěva skanzenu



lidových staveb v Červené  
Hoře na břehu řeka Sakmary

večer
- návštěva 

hokejového utkání 
mládežnické 
hokejové ligy – Bílí 
tygři versus Snajpři

- jednání s trenérem 
Sošnikovem o 
založení 
hokejového 
mládežnického 
klubu v České 
Lípě.

9. září
Setkání s gubernátorem 
Bergem (Jurijem  
Alexandrovičem), p. 
Kalininem (Alexandrovičem 
Eugeniem) a p. Dimovem 
(Olegem Dimitrovičem).
Ze vzájemné diskuse 
vyplynulo, že mají zájem 
pokračovat ve spolupráci 
s LK.
Na počest naší delegace 
vystoupil pěvecký sbor 
úředníků zdejšího úřadu.
Návštěva Hospodářské 
komory Orenburské oblasti

- nabídka účasti 
subjektů z LK na 
specializovaných 
výstavách 
v Orenburgu

- výstava 
podnikatelů 
v únoru 2012

- výstava zaměřená 
na turismus bude 
v květnu 2012

- zájem o informace 
k možnosti 
investování v LK

- řada dotazů na 
turistický potenciál 
LK

- zájem o organizaci 
odborného a 
technického 
školství

- zdůrazněna nutnost 
výměny kontaktů 
mezi regiony (např. 
plány výstav a 
dalších akcí)

Návštěva památníku vítězství 
– muzeum válečné 

techniky z II. světové 
války pod širým nebem

– muzeum regionalistiky 
– historie regionu

– národní vesnice –
stylové objekty 
zastoupených 
národností

odlet z místního letiště

1. – 2. 9. 
2011

Mgr. Stanislav 
Eichler 

Německo, 
Berlín

9 656,00 Kč Frakce PES (Strana 
evropských socialistů) ve 
Výboru regionů se sešla na 
mimořádném zasedání v 
Berlíně ve dnech 1. a 2. září 
2011 na pozvání Moniky 



Helbigové, vedoucí státní 
kanceláře v Berlíně a 
zmocněnkyně vlády pro 
spolkové a evropské záležitosti 
pod záštitou Klaus Wowereita, 
úřadujícího starosty města 
Berlína.
Hlavním tématem tohoto 
setkání je sociální soudržnost v 
městských oblastech. Toto 
zasedání, které se koná na 
berlínské radnici, bylo 
rozděleno do tří kulatých stolů, 
se zaměřením na "Role 
progresivních urbánních 
politik", "Jsou nástroje 
evropské politiky schopny 
zlepšit sociální soudržnost?" a 
"Výzva řízení sociální 
soudržnosti".
Výměna názorů bude 
podpořena politiky ze všech 
úrovní evropské správy a 
významnými členy 
akademické obce. Debaty se 
mimo jiné zúčastnil Pervenche 
Berès, poslankyně Evropského 
parlamentu a předsedkyně 
výboru pro zaměstnanost 
Evropského parlamentu, 
Michael Ralph, poradce 
generálního ředitele pro 
regionální politiku Evropské 
komise DG Regio, Catiuscia 
Marini, prezidentka regionu 
Umbria (Itálie), členka VR a 
zpravodajka k budoucnosti 
Evropského sociálního fondu.

4. 9. 2011 Mgr. Stanislav 
Eichler 

Polsko, 
Kondratowice

235,50 Kč Hejtman Libereckého kraje 
Stanislav Eichler (ČSSD) 
přijal pozvání maršálka 
Dolnoslezského vojvodstvi 
Rafała Jurkowlaniece a 
navštívil v neděli 4. září 
Vojvodské dožínky v polských 
Kondratowicích. Kromě 
klasických tradic spojených 
s Dožínkami, hejtman 
společně s maršálkem 
diskutoval budoucnost naší 
přeshraniční spolupráce a 
plánovaný vznik ESÚS 
(Evropské seskupení územní 
spolupráce).
„S maršálkem Dolnoslezského 
vojvodství panem Rafałem 
Jurkowlaniecesem jsme se 
shodli na nezbytném urychlení 
všech procesů, které povedou 
k založení tohoto inovativního 
nástroje přeshraniční 
spolupráce,“ řekl hejtman 
s tím, že v co nejbližší době 
navštíví maršálek Liberecký 
kraj právě s cílem urychlení 
vzniku ESÚS.
Do polských Kondratowic na 
Dožínky vezl hejtman, jako 
projev tradice, také pecen 
chleba, který zde předal 
maršálkovi Dolnoslezského 
vojvodství. Pecen chleba 
věnovaly Jizerské pekárny 
s.r.o.


